



តើបុគ្គលិកសង្គមកិច្ចរបស់អ្នកមានតួនាទីអ្វី?

បុគ្គលិកសង្គមកិច្ចរបស់អ្នកនឹងជូនដំណឹងដល់អ្នកអំពីការកំណត់ការគំរាមកំហែងដល់សុវត្ថិភាពដែលបាននាំឱ្យកូនរបស់អ្នកត្រូវបានដាក់នៅក្រោមការមើលថែទាំនៅក្រៅផ្ទះ។ ពួកគេនឹងចាប់ផ្តើមជាមួយអ្នកដើម្បីវាយតម្លៃពីតម្រូវការរបស់អ្នក និងជួយអ្នកបំពេញសេវាកម្មផ្តោតលើការកាត់បន្ថយ ឬលុបបំបាត់ការគំរាមកំហែង និងហានិភ័យចំពោះសុវត្ថិភាព។

តើបណ្តឹងកុមារក្នុងបន្ទុកគឺជាអ្វី?

បណ្តឹងកុមារក្នុងបន្ទុកគឺជាឯកសារផ្លូវច្បាប់មួយដែលធ្វើទៅតុលាការអំពីកិច្ចការដែលកូនរបស់អ្នកត្រូវបានរំលោភបំពាន មិនអីរើ ឬបោះបង់ចោលហើយគ្មានឪពុកម្តាយអាចមើលថែទាំកូនរបស់អ្នកដោយសុវត្ថិភាព។ បណ្តឹងកុមារក្នុងបន្ទុកស្នើឱ្យតុលាការចូលអន្តរាគមន៍និងការពារកូនរបស់អ្នកពីគ្រោះថ្នាក់ ហើយឱ្យដូចទូលការយុត្តិធម៌បណ្តោះអាសន្នលើកូនរបស់អ្នក។ កុមារត្រូវបានបញ្ជូនត្រលប់ទៅផ្ទះវិញនៅពេលដែលការកំណត់ការគំរាមកំហែងដល់សុវត្ថិភាពអាចត្រូវបានត្រួតពិនិត្យ និងគ្រប់គ្រងដោយសុវត្ថិភាពនៅក្នុងផ្ទះគ្រួសារ។

មេធាវី

អ្នកមានសិទ្ធិទទួលបានមេធាវី។ ប្រសិនបើអ្នកមិនអាចជួលមេធាវីដោយខ្លួនឯងបានទេ ដោយសារតែប្រាក់ចំណូលរបស់អ្នក តុលាការនឹងចាត់តាំងមេធាវីឡាក់សម្រាប់អ្នក។

បុគ្គលិកស្ម័គ្រចិត្ត GAL/GAL

បុគ្គលិកស្ម័គ្រចិត្ត GALs (អាណាព្យាបាលរបស់តុលាការ) ឬ GALs (អាណាព្យាបាលរបស់តុលាការ) ត្រូវបានតែងតាំងដោយចៅក្រមដើម្បីតស៊ូមតិសម្រាប់កូនរបស់អ្នក។ បុគ្គលិកស្ម័គ្រចិត្ត GAL ឬ GAL រាយការណ៍ទៅចៅក្រមនៅឯសវនាការអំពីអ្វីដែលគេជឿថា ដើម្បីជាឧត្តមប្រយោជន៍របស់កូនអ្នក (អាាយុក្រោម 12 ឆ្នាំ) និងអ្វីដែលកូនរបស់អ្នកត្រូវការ ឬចង់បាន។ បុគ្គលិកស្ម័គ្រចិត្ត GAL ឬ GAL នឹងធ្វើការដើម្បីធានាថា កូនរបស់អ្នកតែងតែត្រូវបានគិតគូររាល់ពេលធ្វើការសម្រេចចិត្តដោយតុលាការ។

ទំនាក់ទំនងសំខាន់ៗ

ឈ្មោះបុគ្គលិកសង្គមកិច្ច:

ត្រូវការមេធាវី?
ការិយាល័យមេធាវីចាត់តាំង:
ការិយាល័យការពារក្តីជាសាធារណៈ
ទូរស័ព្ទ៖ 360-586-3164
អ៊ីមែល៖ opd@opd.wa.gov
www.opd.wa.gov/index.php/program/parents-representation

ឈ្មោះ និងលេខទូរស័ព្ទបុគ្គលិកស្ម័គ្រចិត្ត GAL/GAL៖

ការិយាល័យប្រធានមន្ត្រីស៊ើបអង្កេតពាក្យបណ្តឹងសម្រាប់គ្រួសារនិងកុមារ ស៊ើបអង្កេតពាក្យបណ្តឹងអំពីសកម្មភាពរបស់ទីភ្នាក់ងារ ឬភាពអសកម្មដែលពាក់ព័ន្ធនឹងកុមារ ឬឪពុកម្តាយដែលពាក់ព័ន្ធនឹងការការពារកុមារឬសេវាកម្មសុខុមាលភាពកុមារ។
លេខទូរស័ព្ទតិចតិចថ្ងៃ៖ 1-800-571-7321
ទូរស័ព្ទ៖ (206) 439-3870
www.ofco.wa.gov
រាយការណ៍ពីករណីរំលោភបំពាន ឬករណីធ្វេសប្រហែសចំពោះកុមារ
សូមទូរស័ព្ទមកលេខ 1-866-ENDHARM (1-866-363-4276)
ខ្សែទូរស័ព្ទទាន់ហេតុការណ៍ 24 ម៉ោង/ប្រាំពីរថ្ងៃក្នុងមួយសប្តាហ៍ដែលនឹងភ្ជាប់អ្នកដោយផ្ទាល់ទៅការិយាល័យក្នុងតំបន់ដែលសមស្រប។
www.dcyf.wa.gov/safety/report-abuse
អ្នកក៏អាចទាក់ទង ការិយាល័យទំនាក់ទំនងរបស់ DCYF តាមលេខ 1-800-723-4831 ដើម្បីស្វែងយល់អំពីដំណើរការដាក់ពាក្យបណ្តឹងជាផ្លូវការ។
www.dcyf.wa.gov/contact-us/constituent-relations

បើអ្នកចង់បានច្បាប់ចម្លងនៃឯកសារនេះជាទម្រង់ ឬភាសាផ្សេង សូមទាក់ទងផ្នែកទំនាក់ទំនង DCYF តាមលេខ (1-800-723-4831 | 360-902-8060, ConstRelations@dcyf.wa.gov)។

ការស្វែងយល់អំពី ដំណើរការនៃតុលាការ កុមារក្នុងបន្ទុក

អ្នកមានសិទ្ធិ៖

- ប្រព្រឹត្តចំពោះដោយក្តីគោរព
- ដឹងពីអ្វីដែលកំពុងកើតឡើងចំពោះករណីរបស់អ្នក និងកូនអ្នក
- ទទួលបានសេវាកម្មសមស្របតាមវប្បធម៌
- ទទួលបានការរក្សាទុកព័ត៌មានរបស់អ្នកជាសម្ងាត់

អ្នកមានទំនួលខុសត្រូវចំពោះ៖

- ចូលរួមក្នុងកិច្ចប្រជុំប្រចាំផែនការរួមគ្នា
- ទៅសួរសុខទុក្ខកូនរបស់អ្នក
- ជម្រាបបុគ្គលិកសង្គមកិច្ចរបស់អ្នកឱ្យដឹងពីលេខទូរស័ព្ទ និងការផ្លាស់ប្តូរអាសយដ្ឋាន
- ពន្យល់ពីអ្វីខ្លះដែលអ្នកត្រូវការ ដើម្បីក្លាយជាឪពុកម្តាយដែលមានសុវត្ថិភាព

តួនាទីរបស់អ្នកគឺ៖

- បង្ហាញពីបំណងប្រាថ្នារបស់អ្នកក្នុងការធ្វើផែនការសម្រាប់កូនរបស់អ្នក
- ប្រាស្រ័យទាក់ទងជាមួយបុគ្គលិកសង្គមកិច្ចរបស់អ្នក និងចូលរួមក្នុងផែនការករណីរបស់អ្នក

ចំណុចសំខាន់ត្រូវដឹង

នៅដំណាក់កាលណាមួយក្នុងដំណើរការរបស់តុលាការ ចៅក្រមអាចសម្រេចថាកូនរបស់អ្នកអាចត្រូវបញ្ជូនត្រលប់ទៅផ្ទះវិញដោយសុវត្ថិភាព។ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ ប្រសិនបើអ្នកមិនអាចធ្វើការផ្លាស់ប្តូរដែលចាំបាច់ដើម្បីរក្សាសុវត្ថិភាពកូនរបស់អ្នក អ្នកអាចបាត់បង់សិទ្ធិក្នុងការធ្វើជាឪពុកម្តាយ។ DCYF នឹងផ្តល់ជូនអ្នកនូវការគាំទ្រ និងសេវាកម្មដើម្បីជួយអ្នកឱ្យជៀសផុតពីលទ្ធផលនេះ និងជួបជុំជាមួយកូនអ្នកវិញ។



ការកំណត់ពេលវេលាដំណើរការតុលាការកុមារក្នុងបន្ទុក - អ្នកពិគ្រោះជាមួយមេធាវីរបស់អ្នកអំពីសវនាការរបស់តុលាការ។

របាយការណ៍ cps	កុមារត្រូវបានដាក់នៅក្រោមការបំពេញការងារ	សវនាការស្តីពីការថែទាំក្រោមជម្រក (កូនរបស់អ្នកអាចត្រូវបានបញ្ជូនត្រលប់ទៅផ្ទះវិញបន្ទាប់ពីសវនាការរបស់តុលាការដែលបានចុះបញ្ជី)	ការបន្តសវនាការស្តីពីការថែទាំក្រោមជម្រក (នៅក្នុងតុលាការខ្លះ)	សវនាការស្តីពីការស្វែងរកការពិត (ក្នុងរយៈពេល 75 ថ្ងៃនៃការដាក់បណ្តឹងកុមារក្នុងបន្ទុក)	សវនាការសម្រេចទោស (ក្នុងរយៈពេល 90 ថ្ងៃនៃការដាក់បណ្តឹងកុមារក្នុងបន្ទុក)	សវនាការត្រួតពិនិត្យកុមារក្នុងបន្ទុកដំបូង	សវនាការរៀបការផែនការអចិន្ត្រៃយ៍ភាព	សវនាការត្រួតពិនិត្យកុមារក្នុងបន្ទុក (បន្តរៀងរាល់ 6 ខែម្តង)
ដំណើរការចាប់ផ្តើមនៅទីនេះ	អតិបរមា 72 ម៉ោង	30 ថ្ងៃ	90 ថ្ងៃ	6 ខែ	12 ខែ	18 ខែ		
cps ទទួលបានសេចក្តីយោងទាក់ទងនឹងការរំលោភបំពាន ឬការរើសអើងប្រហែសចំពោះកុមារ។ សេចក្តីយោងនេះត្រូវបានវាយតម្លៃ និងត្រួតពិនិត្យសម្រាប់ការស៊ើបអង្កេត ការឆ្លើយតប និងការវាយតម្លៃគ្រួសារ ឬពិនិត្យសម្រាំងជ្រើសរើស។ ប្រសិនបើគេជឿជាក់ថាចាំបាច់ដើម្បីការពារកុមារពីគ្រោះមហន្តរាយដែលជិតមកដល់ កូនរបស់អ្នកអាចត្រូវបានយកចេញពីផ្ទះរបស់អ្នកដោយគុណភាព ឬស្ថាប័នអនុវត្តច្បាប់	កុមារត្រូវបានយកចេញពីការបិទបិទថែទាំរបស់អ្នក ហើយត្រូវបានយកទៅមើលថែទាំក្រៅផ្ទះទាំងនៅផ្ទះសាច់ញាតិ ឬនៅមណ្ឌលកុមារកំព្រា។ ការសវនាការស្តីពីការថែទាំក្រោមជម្រកនឹងធ្វើឡើងក្នុងរយៈពេល 72 ម៉ោងបន្ទាប់ពីកូនរបស់អ្នកត្រូវបានយកចេញពីផ្ទះរបស់អ្នក។	នៅក្នុងសវនាការនេះ អ្នកអាចស្នើសុំឱ្យតុលាការតែងតាំងអ្នកមេធាវីម្នាក់។ ចៅក្រមសម្រេចថាតើកូនរបស់អ្នកត្រូវការស្នាក់នៅក្រោមការថែទាំក្រៅផ្ទះ ឬអាចត្រូវបានបញ្ជូនត្រលប់មកឲ្យអ្នកវិញដោយសុវត្ថិភាព។ អ្នកអាចស្នើសុំឱ្យកូនរបស់អ្នកស្នាក់នៅជាមួយសាច់ញាតិជាជាងនៅមណ្ឌលកុមារកំព្រា។ ប្រសិនបើកូនរបស់អ្នកនឹងនៅតែស្ថិតក្រោមការថែទាំបុគ្គលិកសង្គមកិច្ចរបស់អ្នកនឹងរៀបចំផែនការចុះសួរសុខទុក្ខជាទៀងទាត់។	តុលាការសម្រេចជាថ្មីម្តងទៀតថាតើកូនរបស់អ្នកនឹងស្ថិតក្រោមការថែទាំក្រៅផ្ទះ ឬនឹងត្រូវបានបញ្ជូនត្រលប់មកឲ្យអ្នកវិញ។ តុលាការពិនិត្យឡើងវិញនូវផែនការចុះសួរសុខទុក្ខគ្រួសារតាមពេលវេលាដែលកំណត់ និងទឹកនៃផែនការកូនអ្នកកំពុងរស់នៅ។	ប្រសិនបើអ្នកនៅតែបន្តជំទាស់នឹងភាពពឹងផ្អែកនេះ តុលាការនឹងយកសក្ខីកម្មពីអ្នក និងអ្នកដទៃអំពីការកំណត់គំរាមកំហែងដល់សុវត្ថិភាពរបស់កុមារនៅក្នុងបណ្តឹងកុមារក្នុងបន្ទុក។ តុលាការនឹងសម្រេចថា កូនរបស់អ្នកជាអ្នកក្នុងបន្ទុករបស់រដ្ឋ ឬចេញដីកាបញ្ជាឱ្យកូនរបស់អ្នកត្រូវបានបញ្ជូនវិលត្រលប់មកឲ្យអ្នកមើលថែទាំវិញ និងច្រានចោលភាពពឹងផ្អែក ឬចេញដីកាបញ្ជាឱ្យកូនរបស់អ្នកមានសុវត្ថិភាពគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីទៅផ្ទះដោយស្ថិតក្រោមបន្ទុកនៅក្នុងផ្ទះក្រោមការឃ្លាំមើលពីតុលាការ។	ប្រសិនបើកូនរបស់អ្នកត្រូវបានប្រកាសថាជាអ្នកក្នុងបន្ទុក នោះតុលាការនឹងចេញដីកាបញ្ជាឱ្យអ្នកចូលរួមក្នុងសេវាកម្មដើម្បីកាត់បន្ថយការគំរាមកំហែងដល់សុវត្ថិភាពនៅក្នុងផ្ទះរបស់អ្នក។ តុលាការក៏នឹងដោះស្រាយបញ្ហានៃការរៀបចំទីកន្លែង ឬការចុះសួរសុខទុក្ខនៅសវនាការនេះដែរ។	តុលាការពិនិត្យមើលវឌ្ឍនភាពរបស់អ្នកពាក់ព័ន្ធជាមួយនឹងសេវាកម្ម ហើយពិចារណាថាតើមានសេវាកម្មនៃផែនការអាចជ្រើសយកតុលាការរបស់អ្នកក្នុងការផ្តល់ផ្ទះដែលមានសុវត្ថិភាពសម្រាប់កូនអ្នកដែរឬទេ។ តុលាការអាចកំណត់ថាមានសុវត្ថិភាពសម្រាប់កូនរបស់អ្នកក្នុងការវិលត្រលប់ទៅផ្ទះវិញដោយស្ថិតក្រោមបន្ទុកនៅក្នុងផ្ទះក្រោមការឃ្លាំមើលពីតុលាការដែរឬអត់។	តុលាការសម្រេចថាតើផែនការអចិន្ត្រៃយ៍របស់កូនអ្នកគួរតែជាផែនការអ្វី ហើយតើផែនការស្របគ្នារបស់កូនអ្នកគួរតែជាផែនការអ្វីដែរ ប្រសិនបើអ្នកមិនអាចធ្វើជាឪពុកម្តាយនៃកូនរបស់អ្នកដោយសុវត្ថិភាព។	តុលាការពិនិត្យមើលការចូលរួមរបស់អ្នកនៅក្នុងសេវាកម្ម ហើយប្រសិនបើអ្នកមិនបានធ្វើឱ្យមានវឌ្ឍនភាពគ្រប់គ្រាន់ក្នុងចំណុចនេះទេ តុលាការនឹងចេញដីកាបញ្ជា (ក្នុងករណីខ្លះ) ថា រដ្ឋដាក់ពាក្យបណ្តឹងដើម្បីបញ្ឈប់សិទ្ធិធ្វើជាឪពុកម្តាយរបស់អ្នក។

កិច្ចប្រជុំរៀបចំផែនការរួម

ការចូលរួមរបស់អ្នកនៅក្នុងការប្រជុំរៀបចំផែនការរួមរបស់ DCYF ទាំងអស់គឺមានសារៈសំខាន់ណាស់។ អ្នកនឹងជួយបង្កើតផែនការករណីគ្រួសាររបស់អ្នកដើម្បីលុបបំបាត់ការគំរាមកំហែងដល់សុវត្ថិភាព បង្កើតគោលដៅនៃអចិន្ត្រៃយ៍ភាពសម្រាប់កូនអ្នក និងរៀបចំផែនការដើម្បីសួរសុខទុក្ខកូនអ្នក។ មានកិច្ចប្រជុំជាច្រើនប្រភេទដែលអ្នកនឹងចូលរួម។ ប្រភេទកិច្ចប្រជុំព្រឹកញាប់បំផុតមានកិច្ចប្រជុំសម្រេចចិត្តក្រុមគ្រួសារ (FTDM) និងផែនការនៃអចិន្ត្រៃយ៍ភាព។ កិច្ចប្រជុំទាំងនេះគឺជាពេលវេលាដ៏ល្អសម្រាប់ដើម្បីបង្ហាញពីទស្សនៈរបស់អ្នក អ្វីដែលអ្នកជឿជាក់ក្នុងការផ្លាស់ប្តូរ និងការគាំទ្រអ្វីខ្លះដែលអ្នកត្រូវការដើម្បីធ្វើការផ្លាស់ប្តូរទាំងនេះឲ្យមានកើតឡើង។

ការចុះសួរសុខទុក្ខឪពុកម្តាយ កូន និងបងប្អូន

ផែនការចុះសួរសុខទុក្ខគ្រួសារដំបូងតាមពេលវេលាដែលកំណត់ត្រូវបានបង្កើតឡើងនៅកិច្ចប្រជុំសម្រេចចិត្តក្រុមគ្រួសារ (FTDM) ដំបូង។ ការចូលរួមរបស់អ្នកក្នុងការចុះសួរសុខទុក្ខគ្រួសារតាមពេលវេលាដែលកំណត់ជាទៀងទាត់ជាមួយកូនរបស់អ្នកជួយអ្នក និងកូនរបស់អ្នករក្សាចំណង និងទំនាក់ទំនងរបស់អ្នកក្នុងអំឡុងពេលដែលកូនរបស់អ្នកមិនកំពុងរស់នៅជាមួយអ្នក។ ផែនការចុះសួរសុខទុក្ខគ្រួសារតាមពេលវេលាកំណត់នឹងពិពណ៌នាអំពីទីកន្លែង ភាពញឹកញាប់និងរយៈពេលនៃការចុះសួរសុខទុក្ខដែលនឹងធ្វើឡើង។ ព័ត៌មានលម្អិតផ្សេងទៀតនឹងរាប់បញ្ចូលអ្នកដែលអាចចូលរួមក្នុងការចុះសួរសុខទុក្ខគ្រួសារតាមពេលវេលាកំណត់ និងកម្រិតនៃការត្រួតពិនិត្យ។ ផែនការចុះសួរសុខទុក្ខគ្រួសារតាមពេលវេលាកំណត់អាចត្រូវបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពគ្រប់ពេល។ ពិភាក្សាអំពីផែនការចុះសួរសុខទុក្ខគ្រួសារតាមពេលវេលាកំណត់ជាមួយបុគ្គលិកសង្គមកិច្ចរបស់អ្នកក្នុងអំឡុងពេលចុះសួរសុខទុក្ខគ្រួសារតាមពេលវេលាកំណត់ប្រចាំខែ។ ប្រសិនបើអ្នកត្រូវការជំនួយដើម្បីសួរសុខទុក្ខកូនអ្នក បុគ្គលិកសង្គមកិច្ចរបស់អ្នកអាចជួយអ្នកបាន។